
ZÁPIS č. 5/2022 

z řádného zasedání Výboru pro sport  

Zastupitelstva Statutárního města Liberec 

 ze dne 30. 5. 2022 
 

 

Přítomni: Mgr. Renáta Balašová, Ing. Petr Faistauer, Mgr. Petr Čadek, Ing. František Příhoda, MuDr 

Jan Mečl, Jiří Veverka, Petr Strnad.      

Omluveni: Ing. Martin Ditrich, Ing. et. Mgr. Jan Kubeš, Ing. Libor Ježek, Mgr. Vít Zákoucký, Ing. 

Jakub Vytiska, Mgr. Vladimír Vrabec 

 

 

 Program zasedání: 

 

Předsedkyně Výboru pro sport Mgr. Renáta Balašová přivítala přítomné na 5. jednání roku 2022 a 

zahájila zasedání výboru. Výbor se sešel v počtu 7 členů a byl prohlášen za usnášeníschopný.  

 

Ověřovatel zápisu byl zvolen Mgr. Petr Čadek, člen výboru.   

 

Program Výboru pro sport 

  

1) představení záměru pořadatelství Mistrovství světa juniorů v kategoriích U23, U20 a U18  

2)  Informace Sportovní fond 2022 

3)  Různé  

 

Předsedkyně Výboru pro sport dala hlasovat jak o ověřovateli zápisu, tak o programu jednání:  

 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

7 7 0 0 0 PŘIJATO 

 

1) Představení záměrů pořadatelství Mistrovství světa juniorů v kategoriích U23, U20 a U18 

v hokejbale  

 

Pan Martin Komárek se nemohl z vážných důvodů zúčastnit řádného zasedání, z tohoto důvodu byla 

navrhnuta online prezentace, která se bude konat 31. 5. 2022 od 18:00 hodin. Všichni přítomní členové 

Výboru pro sport souhlasili.  

 

 

2) Informace Sportovní fond 2022 

 

Tajemnice Výboru pro sport informovala členy o příjmu žádostí. Schvalování žádostí proběhne 

v následujícím řádném zasedání.  

 

 

3) Různé  

Oddělení sportu má právo rozdělit částku 103.725,- Kč bez DPH (čerpání služeb na Ještědu v letní 

sezóně 2022) na pořádání sportovních nebo kulturních akcí ve sportovním areálu Ještěd. 

Jedná se o inflační částku, která se opírá o dodatek interního manuálu pro přerozdělování služeb ve 

sportovním areálu Ještěd. Manuál byl vytvořen ke smlouvě o podpoře sportovních aktivit ve 

sportovním areálu Ještěd. Důvodem bylo také průkazné rozdělování. 

 

Pan M. Ditrich se zasedání Výboru pro sport nezúčastní, ale telefonicky potvrdil čerpání služeb na 

Ještědu v letní sezóně 2022 (Svaz lyžařů ČR). 



 

Postup v roce 2021 byl následující:  

 

- navržená částka byla přednesena na Výboru pro sport s dotazem, kdo by měl o využití čerpání 

služeb zájem 

- zájem měly Sportovní klub Ještěd a Svaz lyžařů ČR 

- požadavky byly konzultovány s TMR 

- následně předloženo do PV - odsouhlaseno 

- společnost TMR zaslala faktury na SML – proplaceno v plné výši inflační částky bez DPH. 

 

Návrhy na přidělení částky členové Výboru pro sport můžou zaslat do 31. 5. 2022 oddělení sportu. 

 

Termíny zasedání Výboru pro sport na rok 2022:  

29. 6. 2022, 14. 9.2022 

 

 

Zapsala: Ing. Šárka Mizerová  

 

Mgr. R. Balašová,  

v. r. 

 

 

Mgr. Petr Čadek, v.r. 

 

Předsedkyně Výboru 

pro sport 
Ověřovatel zápisu  

 


